
LEDENBLADLEDENBLAD
17.417.4



2

Le
de

nb
la

d 
17

.4
INHOUD
LEDENBLAD

0202
0404
0606
0808
2424

INHOUD
LEDENBLAD

WOORDJE VAN
TEAM PERS

VERSLAG
WINETASTING

TESTIMONIALS

VERSLAG 
REIS



3

Ledenblad 17.4

3232
3434
3737
3838

MET DANK AAN
ONZE SPONSORS

VOOR TIJDENS DE
ZOMERVAKANTIE

LACHEN,
GIEREN, BRULLEN

BESTUUR
2023-2024

3939 VOLG
POUTRIX!



4

Le
de

nb
la

d 
17

.4
WOORDJE VAN
TEAM PERS

Heyhey!

We zijn blij dat je het laatste ledenblad goed ontvangen hebt, want dat wilt 
zeggen dat je de examenperiode min of meer overleefd hebt! We wensen 
jullie dan ook allemaal een welverdiende fi jne zomervakantie. Het verdict 
van de examens en, voor de tweede masterstudenten, ook de thesis gaan 
we nog even achterwege laten, zodat iedereen nu even kan genieten van 
zijn/haar vrijheid.

Verder, staat dit boekje weer vol met tal van testimonials, spelletjes, 
memes, verslagen, enzovoort. Bovendien, is in dit boekje ook het verslag 
van onze epische studiereis naar Singapore en Kuala Lumpur terug 
te vinden. Eentje waar onze reisgenoten hopelijk met veel plezier op 
terugkijken. Meer nog, we hopen dat onze avonturen jullie warm maken 
om er volgend jaar een minstens even leuk jaar met Poutrix van te maken, 
als wij gehad hebben!

Tenslotte, willen we onze trouwe lezers ook nog bedanken, nu onze taak 
als reporters voor de burgies bouwkunde erop zit. Wij hebben ervan 
genoten! Team pers out!

Jarne Croene
Karo Vorsselmans
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VERSLAG
WINETASTING

Onze eerste Wine tasting was een groot succes. Esther vertelt jullie alles over 
deze gezellige avond:

Op 25 april trokken we allemaal naar de Spaanse Gouverneurswoning 
in Gent voor de eerste, maar hopelijk niet laatste, editie van de Poutrix 
Wine tasting! De mannen van Wine Mood gaven ons eerst een korte 
introductie over de productie, herkomst en belangrijkste kenmerken van 
wijn, waarna het echte werk kon beginnen: het proeven! Er was voor elk 
wat wils: 2 schuimwijnen, 2 witte wijnen, 2 rosé wijnen en 2 rode wijnen. 
Aangezien het tempo waarop de verschillende wijnen elkaar opvolgden, 
kennelijk aangepast was aan het tempo waarop de gemiddelde student zijn 
consummaties verslindt, steeg de wijn sommigen al snel naar het hoofd. 
Gelukkig was ook daar een oplossing voor: de spuwbekers, al mochten 
deze achteraf gezien soms wat meer gebruikt worden. Vervolgens was er 
nog tijd om de geopende fl essen leeg te drinken, de iets minder hoog 
aangeschreven wijntjes te verslinden die door Poutrix voorzien waren en 
gezellig verder te keuvelen met de vele aanwezigen. Kort samengevat een 
geslaagde avond die ons helemaal in een wine mood bracht!
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TESTIMONIAL
HYE

Naam: Sara Verhasselt
Bedrijf: HYE
Afstudeerjaar: 2022
Functie: Werkvoorbereider

In september startte voor mij geen nieuw academiejaar meer, maar wel 
een job bij HYE – een waterbouwbedrijf in Burcht. Niet de grootste 
speler binnen die specifi eke niche, maar wel één met een persoonlijke 
aanpak waar je snel alle collega’s kent, waar de werksfeer heel goed zit 
en waar ik ‘Sara’ ben in plaats van ‘de nieuwe op werkvoorbereiding’. De 
eerste twee maanden zijn ondertussen voorbij gevlogen en het bevalt me 
heel goed. Ik schipper momenteel nog wat tussen de calculatiedienst en 
werkvoorbereiding. Die laatste functie zal mijn fi nale job worden, maar 
daarvoor is een basis binnen de calculatie – projecten lezen, een calculatie 
begrijpen – heel belangrijk. Langs de andere kant is het ook druk op vlak 
van werkvoorbereiding en dus draai ik daar ook al goed mee. Zo werk 
ik momenteel mee aan de voorbereidingen voor het ontdubbelen van 
de meerpalen van de Noordzeeterminal. Dat houdt in dat ik meeschrijf 
aan het plan van aanpak, rekennota’s maak, vergader met bestuur en 
onderaannemers, prijsvragen stuur en vergelijk,…

Zo leer ik veel aspecten kennen van werken binnen de waterbouw, een 
‘specialiteit’ binnen de bouwkunde waarvoor ik heel bewust gekozen heb. 
Doorheen mijn studiecarrière kreeg ik namelijk  steeds minder en minder 
voeling met gewone bouw, als in grote gebouwen. Zo ben ik uiteindelijk bij 
de waterbouw terecht gekomen, een tak binnen de bouwkunde waar elke 
dag anders is en elk project een nieuwe uitdaging. Eerdere stages tijdens 
mijn voortraject als Industrieel Ingenieur hebben ook een rol gespeeld 
bij die beslissing. Ik liep eerst stage op de calculatieafdeling van Strabag, 
en daarna stond ik op de werf voor Jan De Nul in de Annie Cordytunnel 
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(voormalige Leopold II tunnel). Dankzij die eerste stage kreeg ik alvast 
een voorsmaakje van mijn huidig takenpakket.

En dat takenpakket is vandaag de dag heel divers en gevarieerd. Dat kan 
in het begin wel wat beangstigend overkomen, want die eerste weken 
komt er erg veel op je af: allerlei soorten programma’s, wat vind ik waar 
terug, … Maar bij HYE werken we met een mentor voor nieuwe collega’s, 
daar werk je nauw mee samen en die leert je alle knepen van het vak. Ik 
kan bij hem terecht met al mijn vragen. Door de variatie, fi jne werksfeer 
en collegiale aanpak is geen enkele uitdaging te groot.

Het schrikt mij ook niet af dat ik als vrouw in – om het zo te zeggen – een 
mannenwereld terecht ben gekomen. Bouwkunde interesseerde mij altijd 
al, want alles wat je om je heen ziet is eigenlijk bouwkunde. Het is gewoon 
het dagelijkse leven, je komt er constant mee in aanraking. Aan elke 
student Bouwkunde zou ik aanraden om te gaan voor die specialisatie die 
hem of haar nauw aan het hart ligt. Er is vandaag de dag zo veel keuze. Als 
er één specifi ek aspect is van de Bouwkunde dat je aanspreekt, dan kun je 
er echt voor gaan.
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TESTIMONIAL
EIFFAGE BENELUX

Naam: Jelle Cleys
Bedrijf: Eiff age Benelux
Afstudeerjaar: 2019
Functie: Werfl eider

Beste studenten,

In juni 2019 sloeg ik de deur van Labo Magnel achter mij dicht en trok 
ik de wijde professionele wereld in. Na het behalen van een diploma 
Industrieel Ingenieur Bouwkunde in 2017, studeerde ik nog 2 jaar verder 
om een “Master of Civil Engineering: Dredging and Off shore” te behalen. 
Tijdens het volgen van verschillende waterbouw-gerelateerde vakken 
werd mijn interesse voor de waterbouw aangewakkerd. Ik was er dan ook 
snel van overtuigd dat ik een job in deze interessante en uitdagende sector 
wilde uitoefenen.

Ik leerde Herbosch-Kiere kennen tijdens een werfb ezoek aan de sluis 
van Harelbeke en sprak daarna nog tal van leuke (toen nog toekomstige) 
collega’s op verscheidene jobbeurzen en tijdens de Civil Night. Het was 
me snel duidelijk dat ik mijn loopbaan bij Herbosch-Kiere zou starten, 
aangezien het bedrijf met de bouw van sluizen, bruggen, kaaimuren, 
steigers etc. dé referentie voor waterbouwkundige werken in Vlaanderen 
is.

In augustus 2019 startte ik met mijn job als werfl eider bij Herbosch-
Kiere. Tijdens de eerste dag leerde ik het bedrijf kennen en ging ik ook 
al eens ter plaatse op mijn werf. Daar werd ik tijdens de eerste maanden 
dan bijgestaan door een ervaren werfl eider die me alle kneepjes van het 
vak leerde. Sinds ik er 3,5 jaar geleden begon, heb ik op zeer gevarieerde 
projecten mogen werken. Ik begon met de bouw van funderingsmassieven 
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van de hoogste hoogspanningsmasten in de Benelux. Daarna kreeg ik de 
kans om het stereotype van burgerlijk ingenieurs bouwkunde helemaal 
waar te maken: ik mocht meewerken aan de bouw van 3 bruggen in Halle. 
Op die werven leerde ik op korte termijn zeer veel zaken bij, doordat er 
zoveel verschillende werken uitgevoerd werden zoals heiwerk, boren van 
secanspalen, baggeren van een kanaal, betonwerken en het invaren van 
de bruggen. Na deze mooie ervaringen die ik uitvoerde onder begeleiding 
was het tijd om zelfstandiger te gaan werken. Dat deed ik met de bouw 
van een kaaimuur van 200m lang die binnen een korte tijdspanne moest 
opgeleverd worden. Wederom was dit een project waar ik op korte tijd veel 
verschillende facetten van de waterbouw tegenkwam en dus ook enorm 
veel bijleerde. Momenteel ben ik bezig met de uitvoering van enkele 
projecten voor de realisatie van het gecontroleerd overstromingsgebied 
Vlassenbroek te Baasrode. Daar bouwen we in een fantastische omgeving 
inwateringssluizen die Vlaanderen de komende jaren zullen beschermen 
tegen overstromingen. 

Bij elk project kwam de kennis die ik de voorgaande jaren had opgedaan op 
de universiteit zeker van pas. Daarnaast vroeg het oplossen van dagelijkse 
problemen de nodige fl exibiliteit en inventiviteit.  De afwisseling tussen 
de werkvoorbereiding, de werfadministratie en de werkopvolging zorgt 
voor een interessante en boeiende job.

Naast de interessante inhoud van de job en de doorgroeimogelijkheden, 
zijn er ook de activiteiten naast de werkvloer die werken bij Herbosch-Kiere 
zo leuk maken. Zo worden er tal van activiteiten georganiseerd waardoor 
je de collega’s beter leert kennen zoals een short-ski, teambuildings, een 
fi etsevent in de Alpen en een bezoek aan de Zesdaagse van Gent. 
Indien je verdere vragen hebt over Herbosch-Kiere of de jobinhoud  kun 
je me altijd contacteren via jelle.cleys@eiff age.com. Ook op de jobbeurzen 
staan mijn enthousiaste collega’s altijd klaar om jullie verder te informeren 
voor een interessante stage of vaste job bij Herbosch-Kiere! 
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TESTIMONIAL
DEMOCO

De bouwwereld is erg 
interessant en constant 
in beweging

Louis, Projectleider    

“Onze firma Democo is een grote, gekende aannemer en stond dan ook  
helemaal bovenaan mijn voorkeurlijstje toen ik in 2020 afstudeerde in de  
Ingenieurswetenschappen. De bouwwereld is erg interessant en constant  
in beweging. Ook de mensen die actief zijn in de bouwsector zijn erg  
aangenaam en vriendelijk, en dat maakt dat het contact en de omgang met 
mensen leuke aspecten zijn van de job. Er is bovendien veel afwisseling tussen 
de taken in de werfkeet en controles op de werf zelf.  
Daarnaast is mijn job uitdagend. Met de budgetten die je krijgt, moet je zo 
efficiënt mogelijk omgaan. De opgelegde deadlines om het gebouw veilig en 
op tijd klaar te krijgen, zorgen ook voortdurend voor nieuwe uitdagingen.”

Word jij ook graag een Value Builder ?
Neem dan snel een kijkje op onze jobsite voor openstaande 

vacatures en stageplaatsen.
  

jobs.democogroup.be

”

Testimonial Louis foto.indd   1 16/12/2022   15:21:13
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Een toffe job met 
veel variatie

    

“Na afronding van mijn stage bij en studies kon ik meteen bij Democo starten, 
wat ik een heel mooie kans vond. Ik kon de afwerkingsfase van de werf waar 
ik stage deed verder opvolgen en zo een volledig project afsluiten.

Het sociale aspect van werfleidster spreekt mij erg aan en ik voel mij enorm 
goed binnen het Democo-team.”

Word jij ook graag een Value Builder ?
Neem dan snel een kijkje op onze jobsite voor openstaande 

vacatures en stageplaatsen.
  

jobs.democogroup.be

”

Testimonial Joke.indd   1 16/12/2022   15:23:56
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TESTIMONIAL
ABETEC

Abetec is een multi-
disciplinair  architecten- en 
 ingenieursbureau,  waarbij 
 ieder  aspect van het bouw-
proces  intern  bestudeerd 

kan worden. Met het team 
rond de tafel zitten,  kennis uit-
wisselen en  leren van elkaar, 
daar wordt binnen Abetec 
écht waarde aan  gehecht 
én tijd voor vrijgemaakt. 

All Weather Terminal, Gent

Binnen Abetec wordt zelf-
ontplooiing en ont wikkeling 
enorm aangemoedigd en 
ondersteund. Dit zowel via 
 interne kennis uitwisselingen 
en lunch and learn’s als via 
 externe opleidingen. Daar-
naast is Abetec zelf ook steeds 

in ontwikkeling waar-
bij actief rekening gehouden 
wordt met de werknemers.

Naam: Taras Movchan
Bedrijf: Abetec

Afstudeerjaar: 2019 
Functie: Architect 

About
Na mijn studie als burgerlijk ingenieur- 
architect aan de KU Leuven ben ik  op 
zoek gegaan naar een bedrijf, waarbij ik 
mijn architectuurstage zou kunnen vol-
brengen. De belangrijkste parameters 
voor mij waren mooie, uitdagende pro-
jecten en een multidisciplinair team. Met 
mijn technische achtergrond vond ik het 
belangrijk om multidisciplinair te kunnen 
werken en te leren van de verschillende 
ontwerpafdelingen: architectuur, stabi-
liteit, gebouwtechnieken, EPB... Abetec 
voldeed aan deze criteria en ik had er 
een goed gevoel bij om hier te starten.

Abetec

Abetec. Je komt terecht in een werkom-
geving met collega’s van alle leeftijden 
en ervaring. Zo vindt iedereen hier wel 
zijn draai. Ik had het gevoel dat ik al snel 
verantwoordelijkheid kreeg, om zelfstan-
dig mijn weg te zoeken met de projecten 
die ik kreeg en mijn tijd te managen om 
de nodige deadlines te halen. Ik vind het 
persoonlijk belangrijk om verantwoor-
delijkheden te krijgen, en heb het gevoel 
dat het bedrijf mij die ruimte biedt. An-
derzijds heb je een groot en sterk team, 
waar je steeds op kunt terugvallen. Ik 

kan als architect altijd ten rade gaan bij 
een ingenieur stabiliteit of een ingenieur 
technieken. Die wisselwerking draagt bij 
aan extra kennis en inzichten, die je ook 
kan meenemen naar volgende project-
en. Dat is in mijn ogen een van de be-
langrijke troeven van Abetec.

Projecten
Het voordeel van die samenwerking en 
wisselwerking blijft niet enkel binnen het 

projecten waar ik aan meewerk betrok-
ken te worden bij de clientmeetings om 
zo de noden en wensen van de klant 
te leren kennen. Nationaal en inter-
nationaal belangrijke spelers maken deel 
uit van het klantenbestand van Abetec. 
Het is daarom best boeiend en span-
nend om voor die klanten te werken. We 
moeten soms vorm geven aan projecten 
met zeer complexe bouwprogramma’s, 
waarvoor we aan tafel gaan zitten met 
een ontwerpteam van alle afdelingen 
om samen tot een duidelijk en kwali-
tatief project te evolueren. Zulke project-
en vragen creativiteit en inspanning van 
architecten, maar ook van de afdelingen 
stabiliteit en gebouwtechnieken om tot 
duurzame en kwalitatieve oplossingen 
te komen.
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Naam: Julie Roelandt
Bedrijf: Abetec
Afstudeerjaar: 2022
Functie: Stagiair-Architect
Zoektocht

In juni 2022 studeerde ik als burgerlijk 
 ingenieur   architect af aan de UGent, 
dit reeds met een  contract op zak. 
Aangezien ik als  architecte een zeer 
grote interesse heb in de  technische 
kanten van het vak, leek een studie-
bureau de  ideale  werk plek. Abetec 
trok dus al snel mijn aandacht op de 
bouwkunde  beurs 2022. Een  positieve 
eerste   indruk  en een vlotte, aangename 
 communicatie  achteraf  zorgden ervoor 
dat ik hier enkele maanden  later met 
een heel goed gevoel aan de slag kon. 

Aan de slag
Mijn traject bij Abetec startte binnen 
de  functie als  stagiair-architect. Een 
functie die al te vaak  herleid wordt tot 

én stagiair baarde het mij vooraf toch 
 zorgen dat er een  gebrek aan kansen 
en  uitdagingen mee gepaard ging. Al 
van bij de eerste  gesprekken bleek 
de visie van  Abetec  hieromtrent zeer 
veel belovend. Én... de  verwachtingen  
werden  ingelost. Ik voelde me hier al 
snel een volwaardig lid van het team, 
zowel bij de  directie als bij de collega’s. 

 Projecten
De projecten bij Abetec zijn zeer 
 divers in functie,  omvang,  locatie en 

sector. Binnen dit spectrum wordt 
 rekening  gehouden met de wensen 
en voorkeuren van de werk nemers, 
maar  blijft het ook uitdagend met 
steeds de  mogelijkheid om bij te  leren. 
Mijn eerste  project was een sporthal, 
 waarbij ik samen met een zeer  ervaren 
 c ollega instond voor het  indienen van 
de omgevings vergunning en het op-
stellen van het aanbestedingsdossier. 
Al snel kwam dan mijn eerste  project, 
waarvoor  ik alleen als architect zou 
 instaan. Ontwerpen, tekenwerk,  op-
 metingen,  vergaderingen,... 
een  uitdaging, maar toch steeds met 
een  ervaren team rond mij om de 
nodige  onder steuning te  bieden. Binnen 
Abetec  krijg ik de kans om   ‘trial and 
 error’-gewijs bij te leren, zonder ‘verloren 
te lopen’. De balans hierin binnen het 
bureau voelt voor mij zeer aangenaam. 

Toekomstvisie
Ondertussen werk ik een half jaar bij 
Abetec. Elke werkdag  is er  eentje 
 waarop ik  bijleer en steeds meer 
 ‘feeling’ en  ervaring opdoe omtrent mijn 
job en het werkveld. In mijn  toekomstige 
 projecten  zullen de  projectfases  
 doorlopen worden  waarmee ik nog 
niet in aan raking kwam.  Er  v olgt dus 
nog een heel  traject, hetgeen ik meer 
dan graag wil doorlopen bij Abetec.

We zijn het grootste 
 on afhankelijk familie  bedrijf 
 binnen ons vakgebied, 
maar ongeacht de omvang, 
 blijft  familiariteit hier 
 centraal staan.  Het voelt  aan 
als een hecht team met een 
zo horizon taal mogelijke hiër-
archische structuur. De deuren 
staan steeds open, voor wat 
dan ook, bij wie dan ook.  Zeker 
voor een beginnende werk-
nemer is dit zeer aangenaam. 

ABETEC, Zele
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TESTIMONIAL
PROOVE

Hoi, ik ben Marion!

Drie jaar geleden studeerde ik af als Burgerlĳk Ingenieur Bouwkunde (Construction
Design) in Gent. Mĳn keuze voor bouwkunde kwam er vooral omdat deze richting het
meest wiskundige was. Na mĳn studies vond ik mĳn interesses minder bĳ een
aannemer, omdat ik daar het analytische miste. Ik zag mezelf ook geen werf leiden
omdat het minder past bĳ mĳn persoonlĳkheid en calculatie was mĳn ding niet omdat
een programma de berekeningen doet.

In maart 2019 nam ik deel aan de Scheduling Game die Proove organiseerde via Poutrix.
Ik sprak mĳn huidige collega’s al op de bouwkundebeurs en ze waren me opgevallen als
een uitzondering, maar vooral de scheduling game gaf me een goede eerste glimps van
wat we doen.

Na de game ging ik dus al snel op sollicitatiegesprek om meer te ontdekken over wat
Proove me kon bieden. De manier van interviewen was heel gemoedelĳk, en het viel me
op dat het een klein en gezellig bedrĳf was met een duidelĳke datagedreven mentaliteit.

Marion Goeteyn

Wie is Marion?

26
Project Controls Engineer

Afgestudeerd in 2019

Project Controls wat?
Als Project Controls Ingenieur werk ik, afhankelĳk van het specifieke project, veel
samen met project manager of tender ingenieurs. Op een project in het tender team
van een klant in offshore, was het bĳvoorbeeld mĳn uitdaging om in 1 oogopslag te
kunnen tone hoe het project loopt. Samen met de tender engineers stel ik de planning
op en bekĳk ik wat er gaat binnen de vereisten van de klant, wat het meest kritiek is,
wat de interfaces zĳn tussen verschillende scopes en onderaannemers.
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Bĳ een pharmaceutische klant help ik bĳvoorbeeld bĳ het opzetten van hun centraal
projectmanagementtool (OPC) en het maken van managementdashboards in Power BI.

Ik haal voldoening uit het kritisch nadenken over planning, er inzichten uit halen en
hier mee kunnen spelen.

Waaromwerk ik graag bĳ Proove?

Flexibiliteit Proove vibe Training
We krĳgen de flexibiliteit om te
kiezen waar en wanneer we

werken, maar ook in wat je kan
leren op de verschillende

projecten.

Proove doet veel voor
werknemers en we worden
verwend, bĳvoorbeeld op ons
jaarlĳkse Strategy Weekend.

Je start met een training – het
hele opleidingstraject voor

starters is de voorbĳe jaren ook
nog verder uitgewerkt waardoor
je bĳvoorbeeld ook je geleerde
skills kan oefenen in een case .

Ook nieuwsgierig geworden?
Lees meer over Proove en onze vacatures op onze website,

of contacteer onze HR&Happiness Manager, Janina
(janina@proove.eu)
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TESTIMONIAL
STADSBADER

Na mijn studies ging ik in de zomer van 2018 op 
zoek naar een aannemer die uitdagende 
projecten realiseert in de buurt. Een vriend gaf 
zeer positieve feedback over het werk bij 
Stadsbader dus besloot ik om te solliciteren. Na 
mijn sollicitatiegesprek ging ik eerst van start 
als calculator (tender engineer) op de afdeling 
Infra op het hoofdkantoor in Harelbeke. 

Onder begeleiding van een sterk team en een 
persoonlijke mentor mocht ik al snel zelf een 
aanbesteding behandelen. Het uitdagende 
hieraan is het verschil maken door weak spots 
in het dossier te vinden en deze uit te werken, 
zowel financieel als operationeel. Na 6 maand 
bij Stadsbader kreeg ik de kans om door te 
groeien naar een functie dichter bij de 
uitvoering. Dit was als projectingenieur op de 
grootste werf van Europa, de Oosterweel-
verbinding. Hierbij werken we samen met 
Artes, Mobilon en CIT Blaton.

Ik kwam terecht in een uitgebreid 
uitvoeringsteam (projectleider, een 
projectvoorbereider, meerdere werfleiders,…). 
Hier was ik verantwoordelijk voor de uitvoering 
van de heraanleg van het knooppunt Sint-Anna, 
een belangrijke schakel tussen de Kennedytunnel 
en de toekomstige Scheldetunnel die zo de 
Antwerpse Ring zal sluiten.

Mijn job als projectingenieur is zeer gevarieerd: 
uitwerken van planning en fasering, ontwerpen 
afstemmen tussen studiebureau en bouwheer, 
technische uitwerking van werkzaamheden,… Dit 
natuurlijk in samenwerking met een volledig 
team. Bij Stadsbader wordt dit teamwerk actief 
gestimuleerd: teambuildings, tweejaarlijkse 
triatlon, deelname aan de Ten Miles in 
Antwerpen,… Eind januari werd er nog een 
enorm personeelsfeest georganiseerd met bijna 
2000 aanwezigen!

Naam: Jelle Vandewiele
Bedrijf: Stadsbader
Afstudeerjaar: 2018
Functie: Projectingenieur
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Nadat ik in 2020 mijn studies aan de 
Universiteit van Gent afrondde, kon ik meteen 
aan de slag bij STADSBADER CONTRACTORS. Ik 
kreeg als Site Engineer meteen de kans om 
ervaring op de doen op de werf, en mocht 
tegelijk kennismaken met het takenpakket van 
een Site Manager. Dat betekent dat ik meteen 
veel verantwoordelijkheid kreeg, maar dat 
ging, en gaat vandaag nog steeds, gepaard 
met voldoende ondersteuning.

Ik merkte al snel dat ik bij STADSABDER 
CONTRACTORS veel mogelijkheden kreeg om 
uit te zoeken waar mijn eigen talenten liggen 
en waar ik de meeste voldoening uit haal. 
Samen met de uitgebreide opvolging en 
begeleiding zorgde dit ervoor dat ik op korte 
tijd heel veel kon bijleren. Uiteraard is het 
daarbij een voordeel dat je hier terechtkomt 
in een ervaren team dat graag ervaring deelt. 

Er heerst een open sfeer, je wordt goed 
onthaald en een helpende hand is een 
vanzelfsprekendheid. Geen enkele vraag is 
teveel, en dat gaf me als nieuwkomer toch 
heel wat zelfvertrouwen. Die sfeer wordt 
doorgetrokken tijdens onze talrijke events 
van de Personeelsvereniging, waar ik graag 
aan deelneem. Zo tekende ik present tijdens 
ons Fietsweekend, en won ik zelfs een prijs 
tijdens een partijtje bowling.

Maar het meest trots ben ik uiteraard op de 
mooie projecten waaraan ik heb mogen 
meewerken, zoals het Station van Vilvoorde 
en de overbruggingen in Sint-Genesius-
Rode. Terugkijkend op mijn eerste jaren bij 
STADSBADER CONTRACTORS, kan ik zeggen 
dat ik niet heb stilgezeten, en dat ik fier ben 
op wat ik reeds geleerd en bereikt heb maar 
vooral dankbaar voor de kansen die ik 
gekregen heb. 

Naam: Sieben Verstraete
Bedrijf: Stadsbader Contractors
Afstudeerjaar: 2020
Functie: Site Engineer
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TESTIMONIAL
VK ARCHITECTS+ENGINEERS

Naam: Kaat De Ploey
Bedrijf: VK architects+engineers

Ik heb burgerlijk ingenieur architect gestudeerd aan de KULeuven.

Tijdens mijn erasmus studie aan de Politecnico di Milano kwam ik voor 
de eerste keer in aanraking met het principe van duurzaam bouwen. Bij 
mijn terugkeer naar Leuven heb ik in mijn laatste jaar alle keuze vakken 
opgenomen rond duurzaam bouwen (want verrassend genoeg zijn deze 
nog niet verplicht) en een thesis rond dit thema geschreven. Na mijn 
afstuderen heb ik een tijd in Tanzania en Rwanda gewerkt. Deze ervaringen 
hebben me veel bijgeleerd rond duurzame materiaalkeuzes en climate 
responsive design. Dit zijn principes die in de westerse ontwerppraktijken 
wat vergeten lijken geraakt.

Dit maakte mijn keuze voor VK architects+engineers een logische stap. 
Er zijn verschillende interessante jobs op de markt rond duurzaam 
bouwen. Ik heb echter voor VK gekozen omdat ik de indruk had dat 
ik hier, als jonge werknemer, het snelste en meeste kon bijleren. Gezien 
zowel architecten en ingenieurs je collega’s zijn, heb je meteen contact met 
de mensen die impact hebben op de duurzaamheid van een ontwerp. Je 
kan dan hen “challengen” met nieuwe ideeën en tegelijkertijd kunnen zij 
jou inzichten geven als experten in hun veld. Deze samenwerking loopt 
enorm fi jn bij VK. 

Mijn eerste dagen zijn zeer leuk en aangenaam verlopen. Ik werd meteen 
wegwijs gemaakt, sterk ondersteund door collega’s en mijn baas, ik voelde 
me meteen thuis. 
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Het team zelf en mijn leidinggevende hebben ook een niet-te-
onderschatten rol gespeeld in mijn keuze voor VK. Het team is jong en 
leuk. Valerie Vergaert is een enorm competente, intelligente, empathische 
en toff e baas. Ik vond het verder een enorm pluspunt om een vrouw als 
baas te hebben in deze mannen-gedomineerde sector waar je als jonge 
vrouw regelmatig met wangedrag en seksisme te maken krijgt.  Mijn 
eerste dagen zijn zeer leuk en aangenaam verlopen. 

Mijn favoriete project tot nu is  het Sint Amandus masterplan in Beernem. 
Het uitwerken van dit masterplan was een samenwerking met architecten 
bij VK die enorm fi jn en vruchtbaar verliep. De klant kon dit ook merken 
en was bijgevolg super tevreden van ons werk. Het was in conclusie veel 
positieve vibes.

De sterkte van VK architects+engineers is dat er veel expertises 
samenkomen binnen hetzelfde bedrijf. Verder wordt er ook voldoende 
aandacht besteed aan je work-life balance en persoonlijke ontwikkeling.
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TESTIMONIAL
WYCKAERT

Naam: Sander Vandeputte
Bedrijf: Wyckaert
Afstudeerjaar: 2019
Functie: Werfl eider

In juni 2019 ben ik afgestudeerd als Burgerlijk Ingenieur aan de UGent. 
Voorafgaand aan deze opleiding volgde ik eerst de opleiding Industrieel 
Ingenieur, eveneens aan de UGent. In de zomer van 2015, tijdens mijn 
eerste opleiding, kwam ik initieel in contact met Bouwonderneming 
Wyckaert. Ik heb toen stage gelopen als assistent werfl eider op één 
van hun werven. Door de zeer positieve ervaring tijdens mijn stage 
en de vele doorgroeimogelijkheden heb ik niet lang getwijfeld om na 
het vervolledigen van mijn studies voor Wyckaert te kiezen als eerste 
werkgever.

Ondertussen werk ik nu al meer dan 3 jaar bij Wyckaert en ga ik elke 
dag nog altijd met even veel plezier werken. Momenteel maak ik 
deel uit van een projectteam dat instaat voor de bouw van een groot 
woonzorgcentrum in hartje Gent. De vele uitdagingen die zo’n project 
met zich meebrengt, stimuleren mij elke dag. Zo krijg ik de kans om de 
opgedane technische kennis uit mijn studies in de praktijk eff ectief toe 
te passen. Bovendien worden ook mijn sociale vaardigheden vaak op 
de proef gesteld. Tijdens een project kom je namelijk in aanraking met 
veel personen met verschillende persoonlijkheden. Het is de afwisseling 
van technische vaardigheden en sociale aspecten waarmee ik dagelijks 
geconfronteerd word die mijn job zo interessant maken.

Bovendien zet Wyckaert heel sterk in op het welzijn van alle medewerkers. 
Op professioneel vlak wordt er ieder jaar een gesprek georganiseerd met 
de HR-dienst om te luisteren naar onze persoonlijke ambities binnen het 
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bedrijf. Zo word je optimaal begeleid in je eigen traject om maximaal door 
te groeien binnen onze fi rma. Daarnaast zet Wyckaert heel sterk in op een 
goede werksfeer door het jaarlijks organiseren van tal van randactiviteiten 
zoals ons personeelsfeest, FOCUS-dag, een familiesportdag, veiligheids-
dag … 

Kortom, ben je ook getriggerd door de vele uitdagingen die de bouw 
te bieden heeft  en wil je graag meewerken aan top projecten zoals het 
bouwen van grote residentiële gebouwen, scholen of rusthuizen? Doe dan 
zoals mij en kom dan zeker solliciteren bij Wyckaert! 



24

Le
de

nb
la

d 
17

.4
VERSLAG
POUTRIXREIS

Zondag 26 maart, de dag waarop de marathon in Gent plaatsvond, 
maar ook de dag waarop Poutrix met 30 enthousiastelingen vertrok 
op Poutrixreis naar Singapore en Kuala Lumpur. Om 11u30 werd er 
afgesproken aan gebouw Metallurgie, maar de marathon zorgde voor het 
eerst, maar zeker niet voor het laatst deze reis, voor een kleine vertraging. 
Een reis van een kleine 24 uur via Amsterdam en Istanbul scheidde ons 
nog van de eerste bestemming: Singapore! Een reis die door turbulentie 
boven India niet voor iedereen vlekkeloos verliep (pun intended). 
Eenmaal aangekomen in Singapore konden we voor het eerst genieten 
van de Jewel in de luchthaven. Dit was echter van korte duur, want de 
buschauff eur was gehaast om ons naar ons eerste hotel te brengen. Hij was 
zelfs zodanig gehaast dat enkele reisgenoten, die een simkaart waren gaan 
kopen, de bus op een haar na mistten en de tocht met een taxi moesten 
verderzetten. ’s Avonds trokken we de stad in en bewonderden we voor 
het eerst de Marina Bay. Zoals het echte ingenieurs beaamt, begonnen 
we na het zien van al die gebouwen aan onze eigen skyline door op café 
enkele towers te bestellen. 
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Alright okay! Tijd voor de eerste dag op Singaporese bodem waar we 
mee op wandel genomen werden door twee lokale gidsen. We werden 
rondgeleid in Chinatown, kregen een uitleg over het zelfrijdende 
metronetwerk en aten voor het eerst deze reis in een Hawker centre. Boven 
op het sky garden at capita gebouw kregen we een fantastisch uitzicht 
over gans Singapore. Dit laatste kan je best letterlijk nemen, aangezien 
zelfs de landgrens met Maleisië zichtbaar was vanop het gebouw! Na een 
bezoek aan de greenhouses bij de Gardens by the Bay was het tijd voor 
ons avondmaal. Na ’s middags de lokale keuken al geproefd te hebben, 
beloonden we onszelf met een menu bij McDonalds. Voordat we ons eten 
bestelden, redden we eerst een kuikentje dat zijn moeder was kwijtgeraakt 
en per ongeluk in de McDonald’s was beland, om te voorkomen dat het 
eindigde als een chicken nugget, om daarna zonder enige schaamte zelf 
chicken nuggets te bestellen. Vervolgens genoten we van de lichtshow 
bij de supertrees aan de Gardens by the Bay. De dag eindigden we in 
een lokale karaokebar, waar we verder werkten aan onze skyline en de 
training van het nationale Singaporese dartsteam verstoorden met onze 
nieuwe hit “I can by myself towers”.

Op de derde dag stond ons eerste werfb ezoek gepland. We bezochten het 
Joseph Plateau schip van Jan De Nul dat in het droogdok van Singapore 
stond voor herstellingswerken. Dit schip is uitgerust met een fallpipe rock 
installatie, waardoor het stenen tot op een waterdiepte van 2000 meter 
kan plaatsen. Hoewel het schip in het droogdok stond, hadden sommigen 
toch wat last van zeeziekte. Of dit door de iets te weinig slaap en iets te 
veel koffi  es van de nacht ervoor kwam, laten wij in het midden. In de 
middag kregen we een rondleiding in de Little India wijk en we sloten de 
dag af met een buff et.

Alright okay! Dag 4 startten we met een fi etstocht, begeleid door dezelfde 
gidsen als op de tweede dag, doorheen Singapore waarbij we uitzicht 
hadden op de verschillende gebouwen in de Marina Bay. Deze fi etstocht 
bevatte ook een klein stukje van het Marina Bay Street Circuit waar Max 
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Verstappen in september zijn zoveelste GP van het seizoen zal winnen 
(gratis bet tip, maar veel geld zal je er waarschijnlijk niet mee winnen). 
In de middag bezochten we het op drie na grootste eiland van Signapore: 
Sentosa. Dit eiland was het best te bereiken met een kabelbaan, waardoor 
sommige zich even terug op skireis waanden. Daar maakten we voor het 
eerst kennis met het tropische klimaat in Singapore. Toen we net afk oeling 
gevonden hadden in de zee, barstte een groot onweer los, waardoor zowel 
de zwemsessie als de bungeejump die enkelen overwogen letterlijk in het 
water vielen. ’s Avonds besloten we onder leiding van Louise nogmaals 
een karaokebar te bezoeken. De jongens uitgedost in een hemdje en de 
meisjes in een kleedje, we waren volledig klaar om Louise te volgen naar 
haar karaokebar. Eenmaal aangekomen werden we door enkele brede 
mannen in een lift  gestopt, waardoor bij sommigen al een belletje begon 
te rinkelen dat dit wel eens een heel speciale karaokebar kon zijn. Toen 
we boven aankwamen bleek het inderdaad niet de karaokebar te zijn 
die Louise in gedachten had. Verdere details zullen we niet geven, maar 
vooral de jongens onder ons konden hun ogen uitkijken!

De laatste dag in Singapore werden we door Witteveen+Bos uitgenodigd 
om de 3D Concrete Printers te bezoeken. Bij deze techniek wordt het 
beton laag per laag op elkaar gestort om zo een betonnen element te 
vormen. Het grote voordeel bij deze techniek is het feit dat bekisting 
niet langer noodzakelijk is om de betonnen elementen te maken, maar 
onderzoek is nog steeds nodig om deze techniek op grote schaal te kunnen 
gebruiken. Aangezien sommigen hun thesis over dit onderwerp schreven 
(hopelijk niet schrijven), was dit een zeer interessant bezoek! De middag 
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was voor iedereen vrij in te vullen, sommigen gingen aapjes spotten in het 
regenwoud (en regenen deed het er zeker), terwijl anderen zich dan toch 
waagden aan de bungeejump die de dag ervoor niet door kon gaan. In de 
avond deden we een night safari in de zoo van Singapore. Helaas, de tijger 
doet wat iedereen doet in de nacht, namelijk slapen.

Op de zesde dag deden we een korte vlucht van Singapore naar Kuala 
Lumpur, de hoofdstad van Maleisië. Daar aangekomen bleek al snel dat 
de mentaliteit daar iets anders was dan in het strikte Singapore, waar 
iedereen mooi binnen de lijntjes liep. Rode stoplichten stonden er enkel 
voor de show en de toeter was het belangrijkste onderdeel van de auto! Na 
ons te installeren in de nieuwe, ruime hotelkamers, namen we een frisse 
duik in het zwembad van het hotel. In de avond gingen we eten in een 
sportbar in de straat, waar onder andere de wedstrijden van de Premier 
League uitgezonden werden. De jongens konden op het terras genieten 
van de wedstrijd Manchester City – Liverpool met bier en hapjes. ’s Avonds 
werden we nog getrakteerd op een straatgevecht waar ze zelfs in de Kung 
Fu Panda fi lms jaloers op zouden zijn. Gelukkig zaten wij hoog op het 
terras en hadden we een perfect zicht op de straat, zonder ook maar een 
beetje in de buurt te moeten komen van het gevecht. Het verschil tussen 
Singapore en Maleisië werd ons nog maar eens heel duidelijk!
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Dag 7, de Vlaamse hoogdag! De Ronde van Vlaanderen stond op het 
menu en we hadden de sportbar van de dag voordien reeds ingelicht dat 
we daar met een heleboel aanwezig zouden zijn om de overwinning van 
Wout Van Aert te vieren met heel wat towers! En of ze voorbereid waren, 
Margot kreeg al vroeg berichtjes van de uitbaters van de bar over wanneer 
we zouden aanwezig zijn en er was toch opmerkelijk meer personeel 
aanwezig om ons te bedienen. Helaas voor hen, en ook voor ons, was de 
ontgoocheling na de overwinning van Pogacar iets te groot, waardoor we 
toch iets minder towers dronken dan ze hadden verwacht. Towers bleken 
inderdaad de rode draad doorheen de dag, aangezien we voor de Ronde 
de Petronas Twin Towers bezochten. De twee toppen halen een hoogte 
van 452 meter, waardoor het een zeventiende plaats haalt op de lijst van 
grootste gebouwen ter wereld. Bij de opening van het gebouw in 1998 
stond het gebouw nog helemaal bovenaan deze lijst. Het was ook daar 
dat onze gids de toepasselijke bijnaam “Tower of Belgium” gaf aan Viktor. 
Die dag bezochten we ook de Batu Caves, die bereikbaar waren via 272 
gekleurde treden. We zagen sommige plaatselijke inwoners de trappen 
beklimmen op hun knieën. Volgens onze gids was dit omdat ze een beloft e 
hadden gemaakt aan de oorlogsgod, Murugan, waarvan een groot beeld 
stond onderaan de trappen, om dit te doen in ruil voor een gunst. 
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Op dag 8 was het tijd voor een wateractiviteit. We werden door de bus 
gedropt op een plek waar we opgehaald werden door kleine trucks waar we 
rechtstaand in de aanhangwegen naar de startplek van de raft ing werden 
gebracht. Na het tekenen van een contract waar stond dat de begeleiders 
niet verantwoordelijk waren voor eventuele verwondingen en een zeer 
uitgebreide veiligheidsbespreking, leek het ons een enorm heft ige rivier te 
worden. Door de lage waterstand viel dit al bij al nog mee en de ervaren 
begeleiders begeleidden ons zonder al te veel problemen over de 7 km 
lange tocht op het water. In de terugweg werd het reislied van vorig jaar 
omgedoopt van “130 op de vluchtstrook” tot “30 op de autostrade”, want 
veel sneller ging de buschauff eur niet door vermoedelijke problemen met 
de motor. In de avond gingen we cocktails drinken in een rooft opbar met 
uitzicht op de Petronas Twin Towers, waarna we dan toch nog eens een 
echte karaokebar bezochten.
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Tijdens de laatste volledige dag brachten we een bezoekje aan Malakka, 
waar we wat uitleg kregen over het koloniale verleden van Maleisië. Voor 
het laatste avondmaal had het reisteam nog iets speciaals voorzien. We 
aten namelijk op de ronddraaiende top van de KL Tower. Van hieruit 
hadden we opnieuw een prachtig zicht over Kuala Lumpur. De reis sloten 
we af met een laatste feestje en een bureaustoelrace doorheen het hotel. 

De laatste dag werden nog wat souvenirtjes verzamelt voor de mama’s, 
papa’s, vriendjes en vriendinnetjes. Een enkeling had echter iets verkeerd 
gegeten tijdens het buff et op de top van de KL Tower (of was hij toch 
gewoon misselijk door het draaien van de top?) en bracht zijn laatste dag 
door op de hotelkamer. In de late namiddag keerden we terug naar de 
luchthaven en was het tijd voor de lange terugreis naar België.

Het was andermaal een zalige reis, waarvoor we het reisteam, Hannes en 
Michiel, nogmaals willen bedanken! Willen jullie volgend jaar graag mee 
op Poutrixreis? Vergeet dan zeker niet om deel te nemen aan de Poutrix 
activiteiten doorheen het jaar, aangezien dit een criterium is om mee te 
mogen! Milan en Viktor trakteren op een koffi  e kan ook al helpen! 
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MET DANK AAN
ONZE SPONSORS
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VOOR TIJDENS
DE ZOMERVAKANTIE

Tectonic: Een tectonic puzzel heeft  een diagram dat is opgedeeld in 
blokken van een tot en met vijf vakjes. In die vakjes moeten vervolgens 
cijfers worden geplaatst. Wanneer het blok bestaat uit één vakje, komt 
er het cijfer 1 in te staan. Een blok van twee vakjes krijgt de cijfers 1 en 
2; in een blok van drie vakjes moeten de cijfers 1, 2 en 3 komen, etc. De 
bedoeling is het diagram zo in te vullen, dat vakjes met dezelfde cijfers 
elkaar niet raken, ook niet schuin.
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Bruggen bouwen: De puzzel bestaat uit een serie eilanden (cirkels) met
in elk eiland een nummer. De bedoeling is lijnen te trekken tussen deze 
eilanden zodat aan de volgende voorwaarden wordt voldaan: Elke lijn 
verbindt twee eilanden met elkaar, horizontaal of verticaal. Lijnen mogen 
elkaar niet kruisen. Tussen twee eilanden mogen niet meer dan twee 
lijnen geplaatst worden.Het aantal lijnen dat vanuit een eiland vertrekt 
moet gelijk zijn aan het nummer op dat eiland. Ieder eiland moet vanuit 
ieder ander eiland bereikbaar zijn; dat wil zeggen: de eilanden vormen 
één enkele groep.
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Doolhof: Breng Louise naar de karaoke, zodat ze zich niet opnieuw ver-
gist en we allemaal samen een liedje kunnen zingen!
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LACHEN,
GIEREN, BRULLEN
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BESTUUR
2023 2024

Nu zijn we aan het einde van ons boekje gekomen, dus zit onze taak voor 
dit jaar erop. Natuurlijk zou Poutrix niet blijven bestaan zonder een trouw 
bestuur, daarom kondigen wij alvast met veel plezier het nieuwe bestuur 
voor volgend academiejaar aan!

Voorzitter: Senne Op de Beeck
Vice-voorzitter: Amber Cieters
Secretaris: Alicia Simons
Penning: Xander Detremmerie
Webmaster: Mathijs De Smet
Partnerships: Helena Vanhalst, Th ibo Verstrynge, Laura Vinck
Funterne: Xander De Leye, Rajco De Paepe, Louis Stuyck
Reis: Victor Cromheeke, Milan Vrielynck

Poutrix zou uiteraard ook niets zijn zonder zijn medewerkers, dus wij 
verwelkomen ook graag volgende medewerkers:

Rune Vennincx, Wout Lagaeysse, Xander Maes, Lennert 
Vandemeulebroucke, Jitse Vlaeminck, Maarten De Baets, Louis Wittouck, 
Gert Vanmeenen, Noah Van Mol, Arthur Somers

Daarnaast ook nog eens een dikke merci aan het bestuur en de 
medewerkers van dit jaar om er zo’n zalig jaar van te maken!
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VOLG
POUTRIX!

Mis nooit meer een fantastische Poutrix-activiteit en blijf op de hoogte 
van de laatste nieuwtjes via onze social media kanalen! Wie weet zijn er 
voor onze trouwe volgers nog een aantal prijzen weggelegd...

www.facebook.com/Poutrix/

www.linkedin.com/company/
poutrix-vzw/

www.instagram.com/poutrix_gent/




